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Afdelingsbestyrelsen har arbejdet med renoveringen. Efter henvendelse fra flere beboere fik vi 

arrangeret en rundtur i det første Langhus. Vi besøgte 10-12 lejligheder, da de stod færdig, efter 

beboerne var flyttet tilbage eller nye var genhuset der. Tak til de beboere der medvirkede, det var 

en stor hjælp.  

Der var en del fejl og mangler, især de samme der gik igen, som vi fik fremlagt på et møde med 

kontoret, arkitekten og en repræsentant for entreprenøren. Det var vores hensigt, at der ikke 

skulle være de samme fejl og mangler på næste Langhus. Det håber vi er lykkedes. Dog mangler 

der stadig at blive udbedret fejl og mangler i den første bygning. 

Der blev desværre byttet om på rækkefølgen af bygningerne, til gene for nogen beboere, der 

havde lagt planer efter den oprindelige plan. Nu håber vi, den nuværende plan holder. 

Affald Varme vil anlægge et pumpehus på hjørnet af Tranekærvej og Grenåvej. Det er enten 

ekspropriation eller salg. Vi har accepteret et salg, og afdelingen får 350.000 kr. for grunden. 

Pumpehuset bliver en anelse højere end stakittet. Huset bygges ned i jorden, så det ikke bliver for 

højt. Der stod en del høje træer, som blev fjernet da Affald Varme nedlagde nye fjernvarmerør. 

Igen i år fik vi holdt sommerfest med grillmad, øl, vin og sodavand. Vi var i tvivl om der var 

stemning for det p.g.a. renoveringen, men der mødte ca. 30 op, og det var rigtig hyggeligt. Vi 

håber at kunne lokke flere til de næste år. 

Rengøringen af trapper har været en udfordring. Firmaet er blevet udskiftet, og nu er kontoret 

gået i dialog med det  nuværende firma. Vi synes stadig ikke helt vi er der hvor vi bør være. 
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